

《单词百科:polypropylene是什么意思?polypropylene怎么发音?polypropylene的解释和用法》

英语单词polypropylene是什么意思?polypropylene怎么读?polypropylene怎么发音?简答网为您整理了polypropylene的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



polypropylene怎么读

polypropylene的读音:[p li pr p li:n]

polypropylene的意思

1、n.聚丙烯;

polypropylene的近义词

1、polypropene n.聚丙烯;

polypropylene的双语例句

1、Sorbitol acetals is the most one kind of the nucleating agents for polypropylene crystallization.

山梨醇缩醛是最重要的聚丙烯成核剂之一。

2、Conclusion The Puerarin injection had not absorbing nature to the plastic bottle of polypropylene.

结论以5%葡萄糖注射液为溶媒时,聚丙烯塑料瓶对葛根素注射液无吸附性。

3、Preliminary research about emulsification of chlorinated polypropylene (CPP) was carried out.

对氯化 聚丙烯 的乳化作了初步探索。

4、It is called isotactic polypropylene.

是一种叫等规聚丙烯的材料。

5、Isotactic polypropylene (iPP) flat sheet microporous membranes were prepared via thermally induced phase separation (TIPS).

以热致相分离法制备了聚丙烯平板微孔膜。

6、Presents advances of high fluidity polypropylene production technology.

介绍高流动聚丙烯的生产工艺进展。

7、Frame material: reinforced polypropylene, polypropylene fiber glass, stainless steel, cast iron, and so on.

板框材质有: 增强聚丙烯、 玻璃纤维聚丙烯、 不锈钢、 铸铁等。

8、Decatizing groove is a key processing component of the polypropylene device.

汽蒸槽是聚丙烯装置扩能改造的关键工艺设备。

9、Poly products: polypropylene renewable granular materials.

产品有聚乙: 聚丙烯再生颗粒料。

10、The results showed that polypropylene content has different effects on the IB, TC, MOR and MOE.

结果表明,聚丙烯比例对复合材料的内结合强度、吸水厚度膨胀率、静曲强度和弹性模量有不同的影响.

11、As an adhesion promoter, the chlorinated polypropylene (CPP) is used in the coated process for polypropylene products.

氯化聚丙烯 (CPP) 是用于聚丙烯制品涂饰过程的附着力促进剂.

12、This paper summarises the studies graft modification of polypropylene, home and broad, in recent years.

总结了近年来国内外聚丙烯接枝改性的研究情况.

13、A brief account is given of the main properties of polypropylene.

摘要简介了聚丙烯的主要性能.

14、Cast film a new application of polypropylene.

流延膜是聚丙烯应用的新领域.

15、The properties of polypropylene composites filling with the untreated and surface treated bagasse were tested respectively.

分别将未处理和经过表面处理的甘蔗渣填充到聚丙烯中,对其复合材料进行了性能测试.

16、Insulation: High density polyethylene or polypropylene, color coded in accordance with standard telephone industry code.

绝缘材料: 高密度聚乙烯,按照全色谱标准标明绝缘线的颜色.

17、The most important fiber, or most used, is polypropylene.

最重要或者说应用最广泛的纤维是聚丙烯纤维.

18、Polypropylene (PP) pipeline is a kind of the commonly used supply pipeline in.

聚丙烯 (PP) 管是一种常用的给水管.

以上是简答网为您整理的polypropylene怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助

。查看更多关于polypropylene的用法、polypropylene的释义、polypropylene的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/polypropylene>

